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Verslag vergadering Dorpscoöperatie America: d.d.: 19-4-2023 

 

Aanvang: 19.00 uur  Plaats: Kabroekzaal Aan de Brug,  

 
Aanwezig 12 personen 
De Pérdsvottenbuurt -  Leo G. en Mark W.   
Computerclub America- Marco H/  
De Hoeskamer  - Wies St. en Mien Dr.  
Repaircafe- Joop G.  
Dorpsraad America – Marco H 
St. Aan de Brug – Geert V.  
Vervoer in America -Hay M , Ans G - verhinderd   
DUO fiets America – Hay M. 
Dorpsondersteuners: Mariet en Ellen.  
Bestuur America Left / DCA: Kelly K, Peter vd C, Hay M.  
 
Afgemeld: Marianne Pluk  -Samen creatief, Mien Cuppen-  Eetpunt, Ans Geuijen - ViA 
Afwezig: Actief op koers, AED America, Kienen voor ouderen. 

 
1. Opening door Kelly Kusters, voorzitter van America Left / Dorpscoöperatie 
Allemaal van harte welkom. We doen een kort voorstelrondje. Niet iedereen kent 
iedereen.  
2. Berichten van verhindering – zie boven 
 
3. Verslag 28-10-2021 - ter vaststelling -Geen op- of aanmerkingen. 
Vastgesteld onder dankzegging aan de samensteller.  
 
4. Verslag van de  ledenvergadering van de Dorpscooperatie, samen met het 
bestuur van Vitaliteitscooperatie America Left d.d. 24 2- 2022 –ter vaststelling  
Kelly benoemt nog even het solidariteitsprincipe. Dit is nog steeds van toepassing. 
Vastgesteld onder dankzegging aan de samensteller 
 
5. Concept Jaarverslag 2022 – dit wordt ter vergadering uitgedeeld. 
Abusievelijk niet meegestuurd. Na een korte leespauze wordt dit concept 
goedgekeurd, ook weer onder dankzegging aan de samensteller. . 
N.a.v. het Jaarverslag: 
-punt  1.1. Vervoer in America: de subsidie voor de afgelopen 5 jaar is definitief 
toegekend op grond van onze evaluatie. Voor de komende 5,5 jaar is de subsidie 
ook al goedgekeurd en het geld is binnen. 
-1.2. – Der is een aanvraag gedaan voor professionele ondersteuning voor de 
Hoeskamer. Dit is niet gehonoreerd en binnen America Left zal gekeken worden 
hoe we de ondersteuning zo professioneel mogelijk kunnen maken. Voor de 
vrijwilligers is er wel de mogelijkheid om aanvullende scholing te ontvangen. Hier 
gaan we zeker gebruik van maken.  
1.3. De naam Koersbal is gewijzigd in Actief op koers.  Dit heeft vooral te maken 
met de subsidieaanvraag voor deze activiteit. De combinatie sociale en 
bewegingscomponent bieden meer mogelijkheden voor subsidiëring. Vorig jaar is 
de contributie al verhoogd omdat deze activiteit flink in de min draaide.  
1.4. Op de AED bij de Perdsvottenbuurt na zijn nagenoeg alle AED’s verdwenen 
i.v.m. onderhoudsproblemen. Er is snel actie nodig om dit (nogmaals) bij de 
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gemeente aan te kaarten. Dit wordt ook meegenomen door AED-Peter en door het 
dorpsradenoverleg in de gemeente. In de dorpsraad van America is dit al enkel 
keren besproken en ook hier zijn de zorgen uitgesproken.  
1.6. Eetpunt – zij zijn maandelijks met zo’n 15 – 20 personen. Er bleek een vraag 
uit Hegelsom niet gehonoreerd te zijn. Het is niet duidelijk wat de afspraken 
hierover zijn. Dit wordt nagevraagd bij de contactpersonen.  
1.11 – De Duo fiets wordt in de toekomst ook ingezet bij fietstochten van de KBO. 
Mensen, die niet kunnen fietsen en toch meewillen, kunnen hier gebruik van 
maken. Dit is een mooie manier van samenwerken en gebruik maken van elkaars 
mogelijkheden. 
2.- Contacten met Energiecollectie: Info Peter vd C.: Er is geen contact mogelijk 
met deze club. In 2022 hebben we ook geen bijdrage meer gehad van hen. Ellen J. 
(DO) neemt contact op hierover met haar contactpersoon en laat weten wat te 
doen.  
5. Jaarprogramma 2023 – Peter licht toe hoe we America Left en DCA in elkaar 
kunnen laten overvloeien. Dit is nog niet zo eenvoudig. Het moet juridisch kloppen 
en verantwoord zijn. Hier broedt het bestuur nog over door. Er vindt ook overleg 
hierover plaats met de notaris.   
 
6. Schoonmaak van de ruimtes na gebruik – dit is een specifiek punt voor de 

gebruikers van de ruimtes van Aan de Brug. Hier zijn afspraken over gemaakt: 

veegschoon achter laten e.d. Dit blijft een punt van aandacht en aan de gebruikers 

het verzoek om hier echt goed op te letten. Aan de Brug doet zelf ook regelmatig 

de ruimtes. Misschien wel goed om regelmatig de schoonmaak en het overige 

beheer samen met de gebruikers te evalueren.  

 

7. Contributie Actief op koers / Koersbal – Voorstel wordt aangenomen door 

aanwezige partijen. Omdat er van Actief op koers niemand aanwezig is, zal dit met 

deze groep afzonderlijk besproken worden.  

 

8. Ontwikkelingen bij de diverse onderdelen van de dorpscoöperatie 
Enkele zaken zijn al besproken bij punt 5 n.a.v. het Jaarverslag 
- ViA – het aantal ritten is weer goed aan het aantrekken. Het aantal 
chauffeurs blijft mooi constant. Alom tevredenheid bij de gebruikers, de werkgroep 
en de chauffeurs. Onlangs hebben we nog een opfriscursus Verkeersregels gehad.  
- Computerclub. Deze groep is niet groot, maar wel heel actief elke vrijdag. 
Marco overweegt om ook tablet en telefoon cursussen toe te voegen als hier animo 
voldoende voor is.  
- De Perdsvottenbuurt – Zij zijn nog steeds fanatiek onderhoud aan het plegen 
in de eigen buurt.  
- Duofiets staat nu in de winterstand, maar hopelijk binnenkort weer op de 
weg.  
- De Hoeskamer – in Combinatie met America Left komen hier steeds meer 
mensen als gast, ook met andere problematieken. Gasten zijn erg tevreden. Het 
aantal vaste  vrijwilligers behoeft een aanvulling.  
- Repaircafe – loopt prima. Er is wisselend bezoek, maar de spullen, die 
aangeboden worden ter reparatie worden bijna allemaal gemaakt. Weggooien, dus 
mooi niet.  
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- Op dit moment vinden er besprekingen plaats tussen Dorpsraad, America 
Left / DCA, LaefHoes, St. Aan de Brug en St. Bondszaal en de dorpsondersteuners 
om o.a. te komen tot een verdergaande samenwerking. Dit overleg wordt mogelijk 
nog breder getrokken in de toekomst.  
-  
9. Huidige Samenstelling bestuur America Left. – 
 Kelly meldt dat Wilma Peeters aspirant lid is geworden van het bestuur van AL / 
DCA.  
- Hay M. geeft nogmaals aan tijdelijk secretaris te zijn. Eenieder wordt gevraagd 
om mee na te denken over opvolging. 
- Sinds 2022 is Rob Keijsers geen financieel adviseur meer. America Left incl. DCA 
zijn over gegaan naar Lenssen Advies, de nieuwe accountant.  
 
10. Financiën. Financieel overzicht 2022 door de penningmeester Peter van der 
coelen, begroting 2023, subsidieaanvragen 2023 / bijdrage activiteiten aan DCA 
algemeen 

- A.d.h.v. een handzaam overzicht licht Peter de financiële stand van zaken 
toe.  

-  De inkomsten bestaan uit de volgende bijdragen:  
- DCA algemeen: subsidies gemeente, beetje rente en de ledenbijdragen 

(jaarlijkse solidariteitsgelden deelnemers) 
- AED – kosten worden betaald door de gemeente 
- Computerclub – vast bedrag per persoon voor zaalhuur,  
- Duofiets – vrijwillige bijdrage door deelnemers 
- Eetpunt – bijdragen per deelnemer voor eten en zaalhuur 
- Hoeskamer – vaste bijdrage per persoon per keer 
- Kienen – bedrag per deelnemer  
- Actief op koers – vast bedrag per deelnemer per keer  
- Perdsvottenbuurt – zij betalen solidariteitsbijdrage aan DCA 
- Repaircafe – inkomsten uit vrijwillige bijdragen deelnemers 
- Samen creatief – bijdrage per persoon per keer, subsidie gemeente voor 

huurkosten 
- Vervoer in America – subsidie Provincie voor 5 jaar toegekend.  

 
De resultaten per deelnemer verschillen nogal. Sommigen draaien in de min, 
anderen niet.  
De solidariteitsbijdrage wordt toegelicht door Peter en het voorstel om aan alle 
deelnemers naar rato een bedrag te vragen wordt akkoord bevonden door de 
aanwezige deelnemers. Ook de voorgestelde bedragen zijn akkoord. De uitgaven 
van DCA zijn gestegen door de gestegen accountantskosten, de verhoging van de 
bankkosten en de verhoging van de algemene kosten.  
Deelnemers, die er vandaag niet zijn, worden benaderd om het e.e.a. toe te 
lichten.  
Peter deelt mee dat de subsidieaanvraag voor 2023 volledig is goedgekeurd, d.w.z. 
bedragen voor DCA organisatie, Actief op koers, Hoeskamer en voor de kleinere 
activiteiten ((Samen creatief, kienen voor ouderen, Repaircafe).  
Peter is verder bezig om de begroting voor 2023 af te ronden.  
Verder de vraag voor twee vrijwilligers voor de kascontrole: Mark Winhoven 
(Perdsvotten) stelt zich beschikbaar. We zoeken nog 1 persoon. Graag melden 
hiervoor. Wie? 
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Ellen Jacobs gaat proberen om een RABO cheque aan te vragen voor DCA voor 
besteding / waardering aan / voor de vrijwilligers.  
Individuele deelnemers, die vragen hebben over de financiën, kunnen altijd 
terecht bij penningmeester Peter vd Coelen.  
 
Alom waardering voor Peter voor de heldere wijze waarop de financiën in beeld 
zijn gebracht en voor het vele werk hier aan verbonden.  

 
11. Mededelingen bestuur:  

- Lidmaatschap Coöperatie is zowel mogelijk voor activiteiten als personen.  
Informatie hierover is ook te vinden op de  nieuwe flyer van America Left. 
Zodra alles helder is over DCA / America Left wordt dit opgepakt.  

- T.a.v. de subsidies voor de komende jaren komt er een nieuwe regeling 
aan, met veel aandacht voor ouderen, beweging en sociale activiteiten. 
Allemaal zaken waar wij mee bezig zijn. Na de zomer komt dit voorstel in de 
gemeenteraad. Inspraak heeft al op diverse manieren plaatsgevonden.  

- Eventuele juridische ontwikkelingen zullen t.z.t. doorgege3ven worden aan 
alle deelnemers (vraag van Mark Wijnhoven).  

12. Rondvraag – hier wordt geen gebruik van gemaakt.  
13. Sluiting – Kelly sluit rond 20.30 uur de vergadering en dankt ieder voor de 

inbreng.  
 
Het voorstel is om in het najaar (2e helft oktober) een volgende ledenvergadering 
te houden. Datum volgt nog.  
 
 
Verslag: Hay Mulders ( tijd. secretaris  )  
 
 


